
 

 Nordisk Udvalg 
Nordisk@dch-danmark.dk 

Vi styrker vore værdier FÆLLESKAB, ÅBENHED og KVALITET, under mottoet AKTIV HUND I DcH 

 
Referat af Teams møde i NU tirsdag den 18.06.24 kl. 20:00 
Deltagere:  Annette, Michael, Bodil og Kirsten.   

Dagsorden 

 

1) Nyt fra HB 

Alle skal prøve at bruge DcH kalenderen mere, så det bliver mere synligt hvad der foregår i forenin-

gen. Vi ser på det efter sommerferien.  

HB har søgt penge til et projekt om synlighed og frivillighed. Hvordan får vi flere på holdet af frivil-

lige. Hvordan får vi flere af familiehundene til at deltage i DcH- træning? Der går mange familie-

hunde rundt, som har brug for træning.  

Der arbejdes også med forbedringer i klubmodul, bl.a. mulighed for at sende SMS-er fra appen, 

som er efterspurgt. Der arbejdes også med sponsoraftalerne. 

 

2) Økonomi 

a) DM Roskilde og dommerseminar. Det ser ud til at vi holder vores budget. 

b) Budget 25 og 26 – køreplan. Vi skal tænke over det til efter sommerferien. NOM bliver i Norge i 

2025 og i Vejle i 2026. 

 

3) Landshold 24 

a) Vi skylder sporhundene en træningssamling – vi lægger en oppe i Lemvig i stedet for den aflyste. 

b) Træningssamling den 28.07.24 – alle discipliner – Langå 

 

4) NOM i Nynäshamn 13. – 15.09.24 

Det går som det skal med planlægningen. Der kommer også steder der kan trænes op til NOM. Alle 

lande deltager i møderne med flere engagerede repræsentanter. Der holdes gode effektive møder 

 

5) Skydd 

a) NOM udtagelse i Nibe 15.06.24 – 3 Skydd hunde er udtaget, så vi stiller med fuldt landshold til 

NOM 2024 i alle discipliner.  

 

6) Dommere aspiranter 

Der er sat dommere på alle konkurrencer frem til og med Roskilde i januar 2025 

 

7) Nordisk DM 25 i Nibe 11.-13.04.25 

Der er foreløbig styr på planlægningen. Arealer er på plads. Hovedkvarter bliver nok i Års. 

 

8) Hjemmesiden 



 

 Nordisk Udvalg 
Nordisk@dch-danmark.dk 

Vi styrker vore værdier FÆLLESKAB, ÅBENHED og KVALITET, under mottoet AKTIV HUND I DcH 

Materiale er sendt til Bodil webmaster. Ny hjemmeside går live 01.07.24. 

 

9) Kredsrepræsentanter 

Vi har en interesseret i kreds 3. Vi mangler pt repræsentanter i kreds 1 og 2. 

Vi prøver at arrangere en samling i oktober eller november. 

 

10) Flere konkurrencer 

Ser fornuftigt ud. Vi mangler lille rundering og lille spor. Vi satser på at der kommer en stor Nordisk i 

Vejle og Hjørring til foråret 2025. Vi hilser dog flere konkurrencer velkomne – store såvel som små. 

 

11) Næste møde  

6 august kl 20 

 

12) Evt.  

Der er stadig problemer med dommersedlerne til Skydd konkurrencer. Vi prøver at få helt styr på det. 

Der mangler også mulighed for at taste med todommersystem til udtagelses konkurrencer. Det er det 

rigtige man kan indtaste i programmet, men dommersedlerne passer ikke med det.  

Vi skal have lavet en drejebog med hvordan man forbereder en Skydd konkurrence.  


